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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de Minister van Financiën over het bericht 
dat Nederlandse banken zijn binnengevallen vanwege mogelijke kartelvorming 
(ingezonden 18 oktober 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het nieuws dat de Europese Commissie invallen heeft 
gedaan bij Nederlandse financiële instellingen?1 

Vraag 2
Was u op de hoogte van deze invallen? Wanneer bent u op de hoogte gesteld 
en door wie? 

Vraag 3
Welke Nederlandse bedrijven en organisaties zijn door de Europese Commis-
sie bezocht en met welke reden? 

Vraag 4
Is het gebruikelijk dat de Europese Commissie onaangekondigde bezoeken bij 
marktpartijen en andere organisaties doet? Zo ja, hoe vaak doet zij die? Kunt 
u uw antwoord toelichten? 

Vraag 5
Hebben u en de toezichthouders de Autoriteit Financiële Markten (AFM) en 
De Nederlandsche Bank (DNB) signalen bereikt dat Nederlandse financiële 
instellingen weigeren om nieuwe partijen data te verstrekken? Zo ja, om 
welke signalen gaat het en wat heeft u, en/of wat hebben de toezichthouders, 
hiermee gedaan?

1 https://fd.nl/beurs/1221534/brussel-doet-inval-bij-nvb-en-nederlandse-banken-vanwege-
mogelijke-kartelvorming
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